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Abstract (en)
[origin: US5116303A] A magazine for flat articles, in particular folding boxes lying flat, including a horizontal conveyor apparatus for receiving a
supply stack of folded boxes and a vertical receiving chute from which the folding boxes can be withdrawn in succession and delivered to a conveyor
in an open condition. In order to keep the pressure on the lowermost folding boxes in the receiving chute constant, the receiving chute is refilled with
folding boxes as needed from the conveyor apparatus, so that the stack height in the receiving chute remains constant. The transfer of folding boxes
from the supply stack on the conveyor apparatus into the receiving chute is effected via a gap, through which the horizontally delivered holding
boxes, resting obliquely, are purposefully tipped via rollers or via a support podium into the receiving chute at the transition from the conveyor
apparatus.

Abstract (de)
Ein Magazin für flache Gegenstände, insbesondere flachliegende Faltschachteln (1), hat eine waagrechte Fördereinrichtung (10) zum Aufnehmen
eines Vorratsstapels und einen senkrechten Abgabeschacht (11) aus dem die Faltschachteln nacheinander entnommen werden. Um den auf
der untersten Faltschachteln im Abgabeschacht lastenden Druck konstant zu halten, wird der Abgabeschacht (11) von der Fördereinrichtung aus
mit Faltschachteln bei Bedarf nachgefüllt, so daß die Stapelhöhe im Abgabeschacht gleichbleibend ist. Die Überführung von Faltschachteln aus
dem Vorratsstapel auf der Fördereinrichtung in den Abgabeschacht erfolgt über eine Lücke durch die die in Schräglage horizontal zugeführten
Faltschachteln über Rollen (30) oder über ein Stützpult (35) am Übergang von der Fördereinrichtung in den Abgabeschacht gezielt abkippen.
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